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BIJLAGE 1: 
 
VOORWOORD LEDENRAAD 12-03-2022 IN ZAAL VERPLOEGEN TE WIJCHEN 
 
Goedemorgen dames en heren, allen hartelijk welkom bij deze NPO Ledenraad in zaal Verploegen te 
Wijchen. Voor praktisch het gehele bestuur is dit de eerste keer dat wij in verband met de Corona 
pandemie in persoon met elkaar kunnen vergaderen.  
Fijn dat het weer kan. In het bijzonder heet ik de afgevaardigden van de Ledenraad welkom, met 
voor het eerst de leden van de Sectie Sportbeleving in ons midden.  Uiteraard ook een welkom aan 
de andere genodigden. 
Om de besmettingsrisico’s met Corona zoveel mogelijk te beperken hebben wij besloten vandaag 
alleen Afgevaardigden, genodigden en NPO bestuur hier aanwezig te laten zijn. Uiteraard is deze 
vergadering weer volledig te volgen via de live stream. Ik wil dan ook graag allen die deze 
vergadering live volgen welkom heten in het bijzonder onze Gouden spelddragers en de pers.  
 
Lijkt het dat de Corona pandemie ten einde loopt,  is er sinds 2 weken oorlog in Europa, je kunt je 
ogen en oren bijna niet geloven, oorlog en crisis in Europa. Miljoenen Oekraïners zijn op de vlucht, 
het is bijna niet te bevatten dat één dictator dit kan veroorzaken in 2022 in Europa. Van de FCI 
hebben wij deze week een bericht ontvangen om een bijdrage van 1 euro per lid van onze NPO af te 
dragen voor het tzt steunen van de Oekraïense liefhebbers. Ik zal dit tijdens de rondvraag aan het 
einde van deze vergadering wel even aan de orde stellen en met u bespreken.  
 
In deze opening wil ik graag enkele punten aan de orde stellen die vandaag niet expliciet op de 
agenda staan, te starten met de NPO Grand Prix vluchten 
 
Grand Prix vluchten 
Wij zijn het eerste jaar van de NPO Grand Prix vluchten aan het afhandelen. Afgelopen weekend 
hebben wij tijdens de Voorjaarsbeurs het Jaarboek Grand Prix het licht laten zien en aan veel van 
onze leden kunnen overhandigen. Vandaag heeft u bij binnenkomst ook een exemplaar ontvangen. 
Op 26 maart zullen de winnaars van de vluchten worden gehuldigd tijdens een feestelijke middag 
waar ook de kampioenen van de Ladies League en de Jeugd in het zonnetje zullen worden gezet. De 
winnaars van de prijzen zullen deze prijs thuis bezorgd krijgen. Reden dat wat dat nu doen is omdat 
er bij zo’n nieuw initiatief ook altijd een aantal onzekerheden zijn, en dat wij uiteraard ook een 
budget hebben waarmee wij moeten werken en rondkomen. Als je het dan over de prijzen hebt kan 
ik melden dat er een inleg was van 11.734 euro en dat wij de winnaars in totaal 23.100 kunnen 
uitkeren. Een behoorlijke puzzel omdat twee van de 7 vluchten in afdelingsverband zijn vervlogen en 
er ook per afdeling 7 winnaars zijn. Uiteindelijk hebben wij het zo weten te verdelen dat de laatste 
prijs toch nog altijd 50 euro is.  
Voor het komende jaar staan er weer 8 vluchten op de planning. Met de ervaring van het eerste jaar 
kunnen wij nu een aantal zaken beter inschatten, onder andere de hoofdprijzen. Om ook de twee 
midfond vluchten en de eerste Jonge duivenvlucht extra Grand Prix glans te geven zouden wij het als 
bestuur bijzonder waarderen als naburige Afdelingen elkaar  opzoeken en er samen een groter 
concours van maken dan alleen in afdelingsverband. Probeer buiten de gebaande paden te lopen. 
Het moet toch op zijn minst mogelijk zijn dat twee afdelingen elkaar weten te vinden en samen een 
losplaats kiezen. Ik vertrouw op uw inzet om dit te laten slagen. 
 
IWB en Lossing coördinatoren van de afdelingen 
Eigenlijk ga ik ervanuit dat u het verslag van de bijeenkomst van het IWB, de Lossing coördinatoren 
van de Afdelingen en een delegatie van het NPO bestuur wel heeft gelezen. Zo niet het heeft in onze 
Nieuwsbrief Op (de) Hoogte gestaan. Dat ik het hier toch noem is omdat ik u graag wil melden dat 
het een goede en constructieve bijeenkomst is geweest met deze mensen die zo ontzettend 
belangrijk zijn voor het welzijn van onze duiven. Ook voor dit jaar wil ik ze graag veel succes 
toewensen met hun pittige taak! 
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Certificering transportmiddelen 
Het certificeren van onze transportmiddelen is wellicht wel het belangrijkste speerpunt van het NPO 
bestuur in dit jaar. Onlangs hebben wij daar in onze nieuwsbrief uitgebreid aandacht aan 
geschonken. Het is ontzettend belangrijk voor een toekomstbestendige duivensport.  
Kort samengevat; we gaan een keurmerk invoeren voor het transport van onze duiven, 
duivenwagens en containers. Dit keurmerk bevestigt dat het transport en de transportmiddelen 
voldoen aan de hoogste eisen voor het transport van onze postduiven. Er zijn meerdere redenen 
waarom we dit oppakken zoals het welzijn van onze duiven, een verantwoorde manier van het 
bedrijven van sport met dieren en het in stand houden van de huidige zelfregulering van het 
duivenvervoer.  
Allereerst: we moeten certificering niet verwarren met de verplichte APK keuring. De APK keuring 
gaat over of een voertuig op de openbare weg mag, niet dat het geschikt is voor het vervoer van 
postduiven. Het NPO bestuur heeft de WOWD gevraagd een programma van eisen op te stellen voor 
duiventransport en transportmiddelen. De WOWD kan daarbij, naast haar eigen expertise, putten uit 
een hele reeks onderzoeken welke in het verleden al zijn uitgevoerd en openbaar gepubliceerd op de 
website van de WOWD.  De WOWD verwacht dat ze het programma van eisen in de loop van 2022 
kan publiceren. Vervolgens zal het NPO bestuur het onderwerp agenderen voor de najaar NPO 
Ledenraad 2022 en kan het Reglement Vervoer en Lossingen worden geactualiseerd. Daarna kunnen 
we starten met het waar nodig up to date brengen van onze transportmiddelen waarbij uiteraard 
ook continue metingen in de container horen tijdens het vervoeren van de duiven tot en met de 
lossing. 
Wij zullen u uiteraard op de hoogte houden. 
 
Olympiades 
Zoals wij hebben aangegeven zal de Olympiade in Roemenië worden georganiseerd op 12, 13 en 14 
augustus in dit jaar. Dat is midden in het vliegseizoen, de FCI is zich daar uiteraard goed van bewust. 
Wij hebben ook een voorstel gedaan om het te verplaatsen naar september/oktober. Het 
organiserende land, Roemenië, gaf aan dat er dan grotere risico’s zijn mbt Corona uitbraken. Er moet 
veel geregeld worden voor een Olympiade en ze wilden zoveel mogelijk zekerheid hebben dat het nu 
ook werkelijk door kan gaan. In augustus is er meer zekerheid dan in de herfst. Verder gaven ze van 
Roemenië aan dat ze de meeste bezoekers toch verwachten uit de voor hen omliggende landen. Er is 
wel een beroep op alle landen gedaan om in het bewuste Olympiade weekend geen wedvluchten 
voor de kampioenschappen te organiseren. Als bestuur hebben wij dit wel besproken maar hebben 
besloten dit niet aan u voor te stellen.  
De duiven voor de Standaard klasse zijn in februari gekeurd, u heeft de verslagen, foto’s en uitslagen 
allemaal kunnen zien en lezen. Ik wil als eerste de deelnemers feliciteren met het behaalde resultaat 
en bedanken voor de inspanningen die nodig waren om mee te kunnen doen. Ook de leden van de 
Nederlandse Groep van Keurmeesters die de deelnemende hokken hebben bezocht om de duiven te 
selecteren wil ik hartelijk bedanken voor hun inzet. Last but not least Frank Marinus en zijn partner 
die de duiven hebben vervoerd en thuis weer afgeleverd, dank daarvoor. 
Dan de Sportklasse, het A en B team zoals dat inmiddels is gaan heten door het uitstellen van de 
Olympiade. De mogelijke deelnemers hebben een aantal weken geleden een verzoek gehad om door 
te geven of al dan niet willen deelnemen met de duif die ervoor in aanmerking komt. Daar heeft lang 
iedere betrokkene nog niet op gereageerd. Ik verzoek iedereen die aangeschreven is om te reageren, 
zodat wij indien nodig de eerstvolgende leden kunnen aanschrijven en vragen of ze de duif willen 
afvaardigen. Zodra de ploeg compleet is zullen wij die uiteraard presenteren. Ik moet overigens wel 
opmerken dat alleen duiven die werkelijk naar de Olympiade gaan de bijbehorende titel mogen 
dragen. Voorwaarde voor deelname is dat de duif aanwezig moet zijn en op naam moet staan. Als de 
duif zich geklasseerd heeft in meerdere klassen mag de betreffende eigenaar zelf de keuze maken in 
welke klasse hij/zij de duif wil laten uitkomen. Dus graag reageren als U ervoor in aanmerking komt. 
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Dan de Olympiade van 2024 in ons eigen land, binnenkort zullen wij de datum bekendmaken en de 
eerste acties opstarten. 
 
Zoals bij het begin al aangegeven het is de eerste keer dat dit bestuur fysiek met u kan vergaderen, 
het lijkt mij dan ook goed dat ik mijn medebestuurders aan u voorstel. Dit zijn Annette Espeldoorn, 
Ton Geitenbeek, Hans van Dijk, Gerard van de Aast, Huib Bransen, Menko Rittersma en Leen de Rijke. 
Peter Pennenkamp is vandaag helaas verhinderd.  
 
Dit is de eerste keer dat wij fysiek vergaderen in deze samenstelling, ik wil graag met u delen hoe wij 
ons dat voorstellen. Ik ga bij elke punt u uiteraard de mogelijkheid geven om te reageren, ook een 
reactie in tweede termijn is mogelijk daarna is de discussie gesloten en gaan wij waar nodig over tot 
de stemming. De stempunten zijn aangegeven in de agenda en zullen per agendapunt in één keer 
aan het einde van dat betreffende agendapunt worden afgehandeld.  
Wij gaan dat niet zoals gebruikelijk was met stemkaarten voor of tegen doen maar op afroep per 
afdeling.  
 
Voordat ik de vergadering voor geopend verklaar wil ik graag enkele ogenblikken stil staan en onze 
gedachten laten gaan naar alle leden die ons het laatste jaar ontvallen zijn en de mensen in Oekraïne 
die op dit moment bijzondere heftige tijden beleven en lijden onder het vreselijke oorlogsgeweld. 
Dank u. 
 


